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ZAPISNIK 
SA 40. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

 
40. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 06. prosinca 2017. s početkom u 18:00 

sati u prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 

 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Gordana Šopić, predsjednica VMO 

 Sanja Crnković, zamjenica predsjednice VMO 

 Siniša Maroević, član VMO 

 Igor Sušić, član VMO 

 Iva Sušić, članica VMO 

 Marina Stamenković, tajnica MO Brajda-Dolac 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 - 
      Usvajanje zapisnika sa 39. sjednice: 

 Zapisnik je  jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorila Predsjednica VMO i predložila slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 

 

1. Usvajanje financijskog plana za 2018. godinu 
2. Primljeni/poslani dopisi 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno 

                                                                             

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
                                    

                   
 
 



  
AD 1.1. 
Tajnica MO Brajda-Dolac, obrazložila je Vijeću MO prijedlog Financijskog plana za 2018. 

godinu i projekcije za 2019. i 2020. godinu, koji je izrađen na osnovu usvojenih programskih 

aktivnosti Vijeća MO Brajda-Dolac za 2018. godinu. 

Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je usvojilo prijedlog Financijskog plana za 
2018. godinu i projekcije za 2019. i 2020.godinu. 

 
AD 2.1.  
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje  dopis Rijeka prometa d.d., Predmet: križanje 
ulica A.Manzonia – V.C.Emina. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac  nije imalo primjedbi na navedeni  dopis. 
 

AD 2.2. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis OGU za komunalni sustav Direkcije 
zajedničke komunalne djelatnosti, Predmet: Uređenje stabla na parkiralištu i unutrašnjem 
dvorištu. 
 Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni dopis. 
 
AD 2.3. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis OGU za komunalni sustav, Direkcija 
zajedničke komunalne djelatnosti,  Predmet: Orezivanje zelenila oko stambene zgrade. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni dopis. 
 
AD 2.4. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail Rijeka prometa d.d., Predmet: Ul. Ivana 
Filipovića – oštećenje na nogostupu. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni e-mail. 
 
AD 2.5. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis OGU za komunalni sustav, Direkcija 
plana, razvoja i gradnje,  Predmet: Poluukopani spremnici lokacija Zanonova. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni e-mail. 
 
AD 2.6. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo na znanje, slijedeće poslane e-melove: 

 OGU za kom.sustav, Direkcija za kom.redarstvo – Predmet: Porušeni prometni  
znak u Ul. Ivana Pavla II.  

 OGU za kom.sustav, Direkcija za kom.redarstvo – Predmet: Oštećena dva 
stupića u Ul. Studenska kod k.br. 6.  

 
AD 3.1. 
Obzirom da oštećeni stupići (kom.2) nisu još sanirani u Ulici Studenska kod k.br. 6,  
Predsjednica VMO Brajda-Dolac, Gordana Šopić, predlaže da se e-mail ponovo uputi 
nadležnoj službi, sa zamolbom da se isti hitno postave. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je znanje navedeno i suglasno je sa prijedlogom 
Predsjednice VMO Brajda-Dolac. 



AD 3.2. 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeće MO o oštećenom stupiću na raskrižju Ulica 
Pomerio i Slaviše Vajnera Čiče, te je o istom obavijestila Direkciju za komunalno redarstvo.   
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je znanje obavijest Tajnice MO.  
 

AD 4.1. 
Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o Dočeku Djeda Božićnjaka, te je donijelo 
jednoglasno: 
Zaključak:  

 Doček Djeda Božićnjaka sa predstavom „Božićna priča“ održat će se dana 19. 
prosinca 2017. godine u Gradskom kazalištu lutaka Rijeka, sa početkom u 17:30 
sati.  

 Dostava slatkih poklon paketića bit će dana 19. prosinca 2017. godine, u 12:30 
sati, ispred Gradskog kazališta lutaka Rijeka, Blaža Polića 6. 

 Tajnica MO će na temelju prijavljene djece izraditi pozivnice i poslati na kućne 
adrese.  

 Vijeće MO donijelo je jednoglasno odluku da se djeca prozivaju imenom i 
prezimenom, za podjelu slatkih poklon paketića. Tajnica će na temelju odluke  
Vijeća MO dostaviti popis djece za doček Djeda Božićnjaka, sa  prezimenom i 
imenom.  
 

AD 4.2. 
Vijeće MO Brajda-Dolac  raspravljalo o datumu posjete Udruzi „Klub Srce“, te je donijelo 
jednoglasno:  
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je  jednoglasno odluku da će dana 13. prosinca 
2017. godine u 11:30, posjetiti Udrugu „Klub Srce“.   

 
AD 4.3. 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je  Vijeće MO Brajda-Dolac da svi računi koji će biti   
izdani u mjesecu prosincu 2017. godine, moraju biti potpisani i predani u Financije, do kraja 
2017. godine. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je znanje obavijest Tajnice MO.  
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20 h. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od  tri (3) stranice. 
 
Zapisničar –Tajnica MO Brajda- Dolac  Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
            Marina Stamenković Gordana Šopić 

 


